
 
Protokół 

z obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Halinowie 
w dniu 27 czerwca 2008 roku. 

 
 
I. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum Rady. 

Obrady XVII Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2008 r. otworzył o 
godz. 11.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał zebranych.  

Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie  
15 Radnych i uznano prawomocność obrad. 
 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
 Burmistrz J. Damasiewicz zaproponowała wprowadzenie w pkt X i nadanie kolejnych 
numerów projektom uchwał w sprawie: ustalenia dochodów własnych  jednostki budżetowej-
Szkoły Podstawowej w Cisiu (w związku z wnioskiem Dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Cisiu) oraz w sprawie: zmiany uchwały Nr XVI/153/08 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 
27 maja 2008 roku w sprawie targowisk gminnych (ponieważ nadzór Wojewody zwrócił 
uwagę, że Rada nie powinna wskazywać miejsca targowiska, lecz Burmistrz). 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował, na wniosek Kierownik 
MOPS, zamianę kolejności uchwał - aby uchwała w sprawie: Strategii Integracji i 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Halinów na lata 2008 – 2013 była 
uchwalana przed projektem uchwały w sprawie: Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem 
i Rodziną Gminy Halinów na lata 2008-2013. 
 Radny Z. Niewiatowski w imieniu Klubu „Normalność i Rozwój” poprosił o 
wycofanie z porządku obrad 2 projektów uchwał w sprawie: opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału oraz w sprawie: zmiany uchwały nr 
XXXVII/422/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 10 marca 2006 roku w sprawie ustalenia 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Halinów. 
Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że projekt uchwały dotyczące opłaty adiacenckiej wymaga 
przeprowadzenia symulacji, z której będzie wynikało, jakie korzyści będzie miała gmina. 
Uchwała w sprawie: zmiany uchwały nr XXXVII/422/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 
10 marca 2006 roku w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie miasta i gminy Halinów dotyczy spraw indywidualnych, które regulują przepisy 
kodeksu cywilnego i dlatego nie trzeba podejmować uchwały. 
Burmistrz J. Damasiewicz nawiązując do zmian w regulaminie utrzymania czystości i 
porządku na terenie miasta i gminy Halinów powiedziała, że w centrum miasta są działki 
zaniedbane, zachwaszczone i nieuporządkowane. Sąsiedzi mogą podać sąsiada do sądu, ale 
sprawy sądowe są długotrwałe. Na podstawie proponowanych zmian do uchwały Urząd 
będzie zobowiązywał mieszkańców, aby dbali o swoje posesje. 
Pani Burmistrz powiedziała również, że jeżeli kwestia hodowli pszczół budzi kontrowersje, 
Radni będą mogli wykreślić ten zapis.  
Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.  
W kwestii opłaty adiacenckiej Pani Burmistrz wyjaśniła, że projekt uchwały był 
rozpatrywany podczas kilku posiedzeń Komisji i nie złożono wniosku o przełożenie projektu 
uchwały na inny termin, z powodu potrzeby uzyskania informacji. 
 Radny Z. Niewiatowski zaproponował, aby w regulaminie utrzymania czystości i 
porządku na terenie miasta i gminy Halinów nie rozszerzano rozdziału 8 o zapisy § 22 a. 



Ponadto Radny Z. Niewiatowski powiedział, że nie widzi działań Urzędu w kwestii 
utrzymania czystości na terenie gminy, bo na każdej ulicy jest kilka zachwaszczonych 
działek. 
 Burmistrz J. Damasiewicz odczytała zapisy proponowanych zmian do regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Halinów. 
  
Za przyjęciem wniosku Radnego Z. Niewiatowskiego w sprawie zdjęcia z porządku obrad  
projektu uchwały w sprawie: opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 
wyniku podziału, głosowano: za – 7, przec. – 5, wstrz. – 2. 
(15 osób było obecnych na sali, 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 
 Radny Z. Niewiatowski zgłosił wiosek formalny o wycofanie z projektu uchwały w 
sprawie: zmiany uchwały nr XXXVII/422/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 10 marca 
2006 roku w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i 
gminy Halinów przepisów w § 1 pkt 2 - aby nie rozszerzać rozdziału 8 o zapisy § 22 a. 
Przewodniczący Rady powiedział, że wniosek będzie głosowany przy omawianiu projektu 
uchwały. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że jest czas na to, aby z projektu uchwały wycofać 
§ 22a.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że przy przyjmowaniu porządku obrad 
nie debatujemy i nie głosujemy nad zmianami zapisów w uchwale. 
 Radny Z. Niewiatowski poprosił, aby udowodniono przepisem prawnym, że nie 
można takiego wniosku przegłosować. Radni decydują o tym, w jakim kształcie zostanie 
przedstawiony projekt uchwały. Dlatego Radny Z. Niewiatowski powiedział, że domaga się 
głosowania nad jego wnioskiem w sprawie wycofania jednego z zapisów tego projektu. 
Radca Prawny A. Uścińska odpowiedziała, że Radni głosują w porządku obrad tylko nad tym, 
czy dany projekt uchwały będzie w porządku obrad. W tym punkcie nie głosuje się nad 
treścią uchwały. Zmiany do uchwały można zgłaszać, jeśli ta uchwała zostanie poddana pod 
głosowanie.  
 Radny Z. Niewiatowski poprosił, by Radca Prawny wskazała konkretne przepisy na 
uzasadnienie swojej wypowiedzi. Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że to Rada decyduje, 
czy jego wniosek ma być przyjęty.  
Radca Prawny A. Uścińska odpowiedziała, że wynika to z ogólnych zasad prawa. 
 Radny Z. Niewiatowski powiedział, że domaga się przegłosowanie jego wniosku. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że jeśli zostanie zgłoszony wniosek o 
zdjęcie projektu uchwały, zostanie on poddany pod głosowanie, natomiast wniosek dotyczący 
zmiany w uchwale będzie omawiany przy przyjmowaniu projektu uchwały.  
 
Radny Z. Niewiatowski zgłosił wiosek formalny o wycofanie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXXVII/422/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 
10 marca 2006 roku w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie miasta i gminy Halinów. 
Za przyjęciem wniosku Radnego Z. Niewiatowskiego, głosowano:  
za – 6, przec. – 9, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek nie został przyjęty. 
 
Porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, został przyjęty z 
poprawkami, w wyniku głosowania: za – 9, przec. – 0, wstrz. – 6. 
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III. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 27.05.2008r. 
Protokół bez uwag został przyjęty w wyniku głosowania: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0.  
 
IV. Sprawozdanie z działalności domów kultury, biblioteki publicznej i Gminnego 
Centrum Informacji. 
 Dyrektor P. Siła przedstawił sprawozdanie z działalności Domu Kultury w Okuniewie, 
które stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 Radny J. Czerwiński i Dyrektor P. Siła zaprosili zebranych oraz mieszkańców gminy 
Halinów na uroczystość 470. rocznicy nadania praw miejskich miejscowości Okuniew 17.08. 
br. w dniu odpustu Św. Rocha, która rozpocznie się o godz. 11.30 Mszą Św. 
 Dyrektor P. Siła zaproponował zorganizowanie latem sesji Rady Miejskiej na sali 
Teatru w Michałowie. 
 Dyrektor Domu Kultury w Halinowie A. Żbik przedstawił sprawozdanie z działalności 
Domu Kultury w Halinowie, które stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Powiedział również o potrzebie rewitalizacji Domu Kultury w Halinowie. 
 Radny K. Sarniak stwierdził, że w czasie święta „Dnia Dziecka” widział w Długiej 
Kościelnej osoby, których stan wskazywał, że były po spożyciu alkoholu. 
 Dyrektor Biblioteki Publicznej J. Dudek przedstawiła sprawozdanie z działalności 
Biblioteki Publicznej, które stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 Radny K. Sarniak zapytał, gdzie zostanie przeniesiona filia biblioteki w Cisiu. 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że jest około 130 czytelników w filii, w tym ponad 
120 dzieci. W związku z decyzją o utworzeniu oddziału przedszkola w szkole w Cisu, 
rozważamy możliwość przeniesienia biblioteki do budynku OSP w Cisu. Należy liczyć się 
jednak z poniesieniem dużych kosztów na adaptację pomieszczenia biblioteki.  
 Kierownik Gminnego Centrum Informacji A. Rosa przedstawiła sprawozdanie z 
działalności GCI, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 Radny M. Pietrusiński zapytał, ile osób ogląda dziennie stronę internetową Halinowa. 
Kierownik A. Rosa odpowiedziała, że statystyka została założona około 2 miesiące temu, ale  
około 400 – 500 osób dziennie. 
 
V. Informacja z pracy Burmistrza. 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o: 

- ponownej próbie lokalizacji zakładu utylizacji odpadów komunalnych na terenie 
gminy Zielonka, w pobliżu Michałowa; wystąpiliśmy do Wojewody o uchylenie 
decyzji dotyczącej przekazania terenu; Pani Burmistrz poinformowała, że teren 
dawnej Elektrociepłowni Warszawskiej należący do osób prywatnych został 
wydzierżawiony firmie Energoutech Kawęczyn sp. z o.o., która wystąpiła do Urzędu 
w Zielonce o wydanie decyzji środowiskowej na sortownię odpadów i kompostownię; 
wystąpiliśmy o uznanie nas jako strony, ale nam odmówiono; odwołaliśmy się od tego 
postanowienia; w przyszłym tygodniu otrzymamy raport oddziaływania na 
środowisko sporządzony na zlecenie firmy Energoutech; zamierzamy powołać 
biegłego, by zbadał raport; tereny te należały kiedyś do mieszkańców Michałowa i 
Okuniewa i zostały wywłaszczone; w związku z tym, na spotkaniu z mieszkańcami 
Michałowa oraz z przedstawicielami „Zielonego Wiązu” ustalono, że mieszkańcy 
poszukają dokumentów, które by im pomogły w  wystąpieniu o zwrot nieruchomości; 
zadeklarowaliśmy pomoc mieszkańcom, będziemy występować do archiwum 
wojskowego o pozyskanie mapy, na której są zlokalizowane wywłaszczone działki, 

- uchyleniu przez Wojewódzki Sąd Administracyjny decyzji Minister G. Gęsickiej 
dotyczącej  przebiegu WOW przez Wesołą, w związku z brakiem pieczątki imiennej 
przy podpisie oraz w związku z tym, że Minister nie powinna wskazywać innego 
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wariantu, niż wnioskowany przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad 
(W2 przez Sulejówek); Ministerstwo Rozwoju Regionalnego zamierza złożyć 
odwołanie od decyzji WSA, 

- spotkaniu w sprawie WOW z poseł J. Hibner, która jest członkiem Komisji Ochrony 
Środowiska; Pani Poseł sądzi, że nawet w ponownym postępowaniu nie powinna 
zapaść decyzja o innej lokalizacji, 

- spotkaniu ze Starostą Wołomińskim w sprawie budowy zakładu utylizacji, podczas 
którego uzyskaliśmy informacje, że gmina Zielonka wystąpiła z prośbą o przedłużenie 
terminu wydania raportu oddziaływania na środowisko do września, 

- spotkaniu z przedstawicielami gmin i organizacji społecznych w sprawie Lokalnej 
Grupy Działania, podczas którego przyjęto Statut oraz wybrano członków komitetu 
założycielskiego, 

- coraz bliższym momencie podpisania porozumienia z Urzędem Marszałkowskim w 
sprawie budowy obwodnicy w Okuniewie; w związku z tym proponuje się podjęcie 
podczas dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej i 
rzeczowej Województwu Mazowieckiemu; dzięki temu będzie także możliwe 
wybudowanie kanalizacji dla Okuniewa, 

- podpisaniu ze Starostą Mińskim umowy o bezpłatnym użyczeniu terenu Klubu 
Rolnika w Józefinie do czasu komunalizacji; Pani Burmistrz poinformowała, że jest 
potrzeba zabezpieczenia znajdującego się tam budynku, 

- przyznaniu stypendium Burmistrza 6 uczniom z Zespołu Szkół w Halinowie (1 ze 
szkoły podstawowej i 5 z gimnazjum), 

- otrzymanych dotacjach z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 50.000,00 zł na 
remont szkoły w Halinowie, 30.000,00 zł - na budowę boiska w Długiej Kościelnej, 
50.000,00 zł - na budowę drogi w Wielgolesie Duchnowskim i 80.000,00 zł - na zakup 
używanego wozu bojowego dla OSP w Cisiu, 

- akcji „Lato w Gminie”, 
- spotkaniu z mieszkańcami Brzezin na temat problemów z dostawami wody; w 2006 r. 

powstała koncepcja zwodociągowania gminy Halinów, w której wskazano, jakie prace 
należy wykonać; w związku z tym powstał projekt przebudowy SUW w Mrowiskach - 
niedługo zostanie ogłoszony przetarg na to zadanie; ponadto proponuje się 
zabezpieczenie środków  w br. w wysokości 2.000,00 zł na przygotowanie 
dokumentacji dla budowy SUW w Wielgolesie Duchnowskim, aby była możliwość jej 
budowy w roku 2010; Pani Burmistrz poinformowała, że średni rozbiór wody wynosi 
dobowo 1.300 – 1.600 m3, natomiast w porze upałów – 2.400 m3 na dobę, 

- otrzymaniu do zaopiniowania kilku wariantów autostrady przebiegających przez teren 
naszej gminy; Naczelnik M. Kwiatkowski objaśnił 2 warianty; Burmistrz J. 
Damasiewicz powiedziała, że dla naszej gminy najkorzystniejszy jest wariant 
przebiegający przez niewielką część Wielgolasu Duchnowskiego;  
Radny K. Sarniak powiedział, że jest to lepszy wariant, niż wariant, który dzieli 
miejscowość Cisie na części. 

 
Z-ca Burmistrza A. Machowski powiedział, że: 

- sprawa budowy obwodnicy w Okuniewie jest już prawie rozstrzygnięta, 
- zamierzamy podpisać uzgodnienia w sprawie budowy kanalizacji w Okuniewie z 

Sulejówkiem, w przyszłym tygodniu zapoznamy się z opracowanym studium 
wykonalności, na podstawie którego powstanie model formalno – prawny; 
rozpoczęliśmy prace nad statutem spółki, 

- w wyniku przetargu wyłoniliśmy firmę „Eko – projekt” z Lublina na wykonanie 
projektu kanalizacji w Długiej Szlacheckiej, 
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- 30.05. br. dokonano odbioru prac oświetleniowych w Długiej Kościelnej, w Zagórzu i 
w Halinowie przy ul. Zachodniej; 10.07. br. nastąpi odbiór tych prac w Królewskich 
Brzezinach, 

- prace przy budowie hali sportowej w Halinowie przebiegają bez zakłóceń. 
 

VI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
 Sołtys H. Kuć poinformowała, że jedna z mieszkanek pokazała jej pismo, na 
podstawie którego jedna z firm prosiła o wyrażenie zgody na przeprowadzenie prac 
kanalizacyjnych na jej terenie.  
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że jeżeli jest potrzeba, by sieć przechodziła przez 
prywatną działkę, to niezbędna jest zgoda właściciela działki. 
 Sołtys H. Kuć powiedziała również, że w „Samopomocy Chłopskiej” uzyskała 
informację, że budynek GS w Okuniewie jest położony na nieruchomości gminy, GS będzie 
chętnie współpracował przy jego rozbiórce, ale urzędnicy muszą się zająć tą sprawą. 
Naczelnik WGKI M. Kwiatkowski odpowiedział, że w związku z tym, że budynek znajduje 
się w granicy działki, trzeba wystąpić do referatu Architektury Starostwa Powiatowego o 
pozwolenie na rozbiórkę, załączając stosowne dokumenty.  
 Sołtys Hipolitowa M. Sikorski poinformował o problemie dzikiego wysypiska śmieci 
w lesie w Hipolitowie. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że Pani Burmistrz zwróci się do 
policji o nakładanie mandatów na osoby, które wyrzucają śmieci do lasu. 
 Sołtys Mrowisk S. Dobosiewicz poprosił, by w przypadku, gdy zostanie podjęty 
projekt, przesłano sołtysom uchwałę w sprawie: zmiany uchwały nr XXXVII/422/06 Rady 
Miejskiej w Halinowie z dnia 10 marca 2006 roku w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta i gminy Halinów. 
 Radny K. Sarniak podziękował za zakup samochodu strażackiego dla OSP Cisie. 
Jednocześnie powiedział, że dobrze, że uchwała o podjęciu opłaty adiacenckiej została zdjęta 
z porządku obrad dzisiejszej sesji, ponieważ Radni powinni otrzymać na jej temat dokładne 
dane. Radny K. Sarniak stwierdził, że rolnicy nie bogacą się na sprzedaży działek; jego 
zdaniem opłata adiacencką jest okradaniem rolników. 
 Mieszkaniec Okuniewa L. Sobótka nawiązując do projektu uchwały dotyczącego 
zmian w regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Halinów, 
który w rozdziale 8 § 22a wprowadza zakaz hodowli pszczół, powiedział w imieniu 
pszczelarzy, że jako 48-letni związkowiec Wojewódzkiego Związku Pszczelarskiego po raz 
pierwszy spotkał się z tak drastycznym przepisem. Żadna gmina podwarszawska nie zakazuje 
hodowli pszczół. Ma pasiekę około 48 lat i nie wyrządziła ona nikomu krzywdy. Ponadto do 
hodowli pszczół otrzymano dotacje finansowe z UE, ponieważ w ubiegłym roku padło 250 
tys. rodzin pszczół.  
Pan L. Sobótka stwierdził, że projekt uchwały nie był konsultowany z Polskim Związkiem 
Pszczelarskim. Art. 22 a kłóci się z art. 140 kodeksu cywilnego. Dlatego prosi Radnych o 
wykreślenie § 22a z projektu uchwały. 
 Mieszkanka Okuniewa Pani Z. Turlej powiedziała, że pszczoły nie wyrządzają 
krzywdy tylko na terenie niezabudowanym i przekazała Przewodniczącemu Rady swoje 
zaświadczenia z pogotowia, od lekarza oraz pismo OSP. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował zakończenie omawiania 
powyższej sprawy. 
 Radny Z. Niewiatowski zapytał, czy przedstawiciele pszczelarzy będą mogli 
wypowiedzieć się przy przyjmowaniu projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział twierdząco. 
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 Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz zapytała, czy ma ponownie złożyć wniosek o 
założenie 4 lamp oświetleniowych w Krzewinie. 
Naczelnik WGKI M. Kwiatkowski odpowiedział, że na poprzedniej sesji wyjaśniał, że 
niezbędne jest wykonanie projektu technicznego.  
 Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz poinformowała, że w Krzewinie jest budowanych 16 
nowych domów i zapytała, czy będzie założone oświetlenie przy tych budynkach.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że w przypadku drogi prywatnej 
gmina nie może założyć oświetlenia, natomiast w przypadku drogi gminnej – mieszkańcy 
muszą złożyć wniosek.  
 Na pytanie Sołtys Okuniewa H. Kuć, czy na drodze wokół Rynku będą uzupełniane 
dziury w asfalcie, Naczelnik M. Kwiatkowski odpowiedział twierdząco. 
 Radny M. Pietrusiński zapytał, jaki wpływ ma gmina na straż pożarną, ponieważ 2 
tygodnie wcześniej zapalił się las w Długiej Szlacheckiej. Radny M. Pietrusiński pojechał do 
Komendanta OSP  Długiej Kościelnej, by go poinformować o pożarze, ale Komendant ogóle 
nie zareagował na zgłoszenie. Na szczęście przyjechała straż pożarna z Miłosnej, która 
ugasiła pożar. W rozmowie telefonicznej ze strażą w Powiecie Radny M. Pietrusiński uzyskał 
informacje, że do pożaru są wysyłane te straże, które potrafią się zorganizować i ugasić pożar. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że straże są odrębnymi jednostkami prawnymi i nie ma 
bezpośredniej zależności między gminą a strażami - nie może wydawać dyspozycji.  
Gmina na podstawie ustawy o samorządzie gminnym ma obowiązek zapewnienia ochrony 
przeciwpożarowej, który spełnia poprzez zabezpieczanie środków w budżecie na paliwo dla 
straży, jak również na ubezpieczenia i remonty samochodów bojowych. 
 Sołtys Cisia E. Woźniakowska zapytała w sprawie rekrutacji dzieci do przedszkola i 
ośrodka przedszkolnego. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że poprosi Dyrektor szkoły, by poinformowała 
Sołtys o terminie rekrutacji. 
 Sekretarz Zarządu Gminnych Ochotniczych Straży Pożarnych K. Świtkowski 
poinformował, że straż ma problemy z napełnieniem wozu wodą, ponieważ w wodociągu jest 
zbyt niskie ciśnienie wody. 
Radny M. Pietrusiński odpowiedział, że w opisywanej przez niego sytuacji Komendant OSP 
w  Długiej Kościelnej w ogóle nie zareagował na informację o pożarze. 
Sekretarz Zarządu Gminnych Ochotniczych Straży Pożarnych K. Świtkowski odpowiedział, 
że być może Komendant nie wyjeżdżał do pożaru, bo nie miał kierowcy. 
 
VII. Sprawozdania z prac komisji Rady. 
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa T. Dubiński 
poinformował, że 25.06. br. Komisja omawiała: problematykę SUW i sieci wodociągowych na 
terenie gminy Halinów (po modernizacji wydajność SUW w Mrowiskach zwiększy się o 10-15%), 
problem planowanej budowy zakładu utylizacji odpadów komunalnych na terenie gminy 
Zielonka, w pobliżu Michałowa, jak również zagadnienia związane z budową przydomowych 
oczyszczalni ścieków. Podczas posiedzenia Komisji odczytano pozytywną opinię jednej z 
mieszkanek gminy Halinów, która posiada przydomową oczyszczalnię ścieków (koszt jej 
budowy wyniósł około 10.000,00 zł); na taką inwestycję można pozyskać środki zewnętrzne. 
 Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  
i Inwestycji T. Kowalczyk poinformowała, że 19.06. br. omawiano sprawę opłaty 
adiacenckiej. Przewodnicząca T. Kowalczyk powiedziała, że obecnie posiadamy symulację, 
jak opłata będzie wyglądała, ale w związku z wycofaniem  projektu uchwały z dzisiejszego 
porządku obrad nie będzie kontynuowała tematu. W związku z wystąpieniem Radnego Z. 
Niewiatowskiego nie można na temat opłaty adiacenckiej złożyć wyjaśnień. Po raz kolejny 
nie można podjąć uchwały o opłacie adiacenckiej.  
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Przewodnicząca Komisji T. Kowalczyk poinformowała również, że podczas posiedzenia 
Komisji omawiano sprawy inwestycyjne w budżecie. Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały dotyczący opłaty adiacenckiej oraz zmiany i przeniesienia w budżecie. 
 Przewodniczący Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa M. Sukiennik powiedział, że w dn. 24.06. br. omawiano  
projekty uchwał w sprawie: Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną Gminy 
Halinów na lata 2008-2013 oraz Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Gminy Halinów na lata 2008 – 2013; Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekty uchwał. Ponadto omówiono wyniki egzaminów w szkołach podstawowych i w 
gimnazjum. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Czerwiński powiedział, że 23.06. br. Komisja 
omówiła projekty uchwał z zakresu pracy Komisji tj. w sprawie: dochodów własnych 
jednostki budżetowej Gminnego Centrum Informacji w Halinowie, przekazania środków 
finansowych z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów 
Komisariatu Policji w Halinowie, udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego 
Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorsko – 
restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie, udzielenia pomocy 
finansowej i rzeczowej Województwu Mazowieckiemu, opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku podziału, zmian i przeniesień w budżecie gminy Halinów 
na 2008 rok. 
 
VIII. Pisma i informacje do Rady Miejskiej. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że wpłynęły następujące 
pisma: 

- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cisiu U. Zalewskiej z dn. 23.06. br. dotyczące  
utworzenia rachunku dochodów własnych, 

- Poseł E. Jakubiak z dn. 06.06. br. w sprawie informacji o jej działalności, 
- szkolenia dla Radnych, 
- Dyrektora Domu Kultury w Okuniewie P. Siły z dn. 06.06. br. w sprawie udzielenia 

stałej zgody na wykorzystywanie herbu gminy Halinów i adresu strony internetowej w 
publikacjach Domu Kultury; za udzieleniem zgody, głosowano:  

 za – 14, przec. 0- wstrz. – 0 (nieobecny na sali Radny B. Janczarek);  
Radny Z. Niewiatowski zaproponował udzielenie zgody również dla Domu Kultury  
w Halinowie; Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że zostanie ona 

  udzielona, gdy wpłynie wniosek, 
- Dyrektora Domu Kultury w Okuniewie P. Siły z dn. 06.06. br. dotyczące zwiększenia 

środków o 11 tys. zł na organizację Święta 470 – lecia Okuniewa, 
- Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z dn. 28.05. br. 

skierowane do Burmistrz J. Damasiewicz w sprawie zakazu sprzedaży alkoholu na 
imprezach organizowanych na otwartym powietrzu (przez Domy Kultury) w dn. 01. 
czerwca (Międzynarodowy Dzień Dziecka), 
Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że alkohol nie powinien być sprzedawany na 
imprezach organizowanych przez domy kultury; 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że zgoda na sprzedaż alkoholu jest wydawana 
Domom Kultury jednorazowo przy okazji imprez np. Święta Miasta Halinów, 

- Radnego Sejmiku Mazowieckiego K. Tchórzewskiego z dn. 15.05. br. w sprawie: 
dyskryminacji naszego regionu w podziale środków przeznaczonych na utrzymanie i 
rozwój kultury, 
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- Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego z dn. 03.06. br. w sprawie doręczenia 
prawomocnego orzeczenia i zwrotu akt ze skargi Pani T. Dacewicz (dot. lokalizacji 
drogi w Wielgolesie Duchnowskim). 

 
IX. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
 Radny Powiatowy H. Świtkowski poinformował, że od 01.09. br. Poradnia 
Psychologiczno – Pedagogiczna w Sulejówku będzie otwarta w budynku apteki piastowskiej 
przy stacji PKP w Sulejówku. 
Podczas sesji Rady Powiatu w dn. 25.06. br. zwiększono środki na drogi w Halinowie do 2,3 
mln zł (wcześniej było 2 mln zł), z przeznaczeniem na budowę ul. Okuniewskiej oraz 
nakładki asfaltowej w Długiej Szlacheckiej. 
Subwencja drogowa dla powiatu wynosi 5 mln zł, natomiast Halinów otrzyma 2,3 mln zł. W 
tym tygodniu planowane jest ogłoszenie przetargu na budowę ul. Okuniewskiej. Dotychczas 
przetargi wychodziły o 30% taniej. W związku z tym nasze zadanie drogowe być może 
zostanie rozszerzone. 
Od 30.06. br. do 28.09. br. będą przyjmowane wnioski o środki unijne na zadania drogowe w 
ramach Regionalnego Programu Inwestycji Drogowych. Powiat ponawia wniosek na ul. 
Okuniewską (z ul. Jana Pawła II) oraz wniosek na ul. Przejazd w Sulejówku.  
 Starosta Michalik uzyskał informacje na konwencie Starostów od Dyrektora z Zarządu 
Dróg Krajowych oddziału Mazowsze – Pana Dąbrowskiego, że do 2012 r. prawdopodobnie 
nie będzie budowanej Wschodniej Obwodnicy Warszawy. Są natomiast środki na budowę 
autostrady do Mińska (będzie biegła do Konika Nowego). Starosta na temat obwodnicy 
Okuniewa nie udzielił informacji. 
Radny Powiatowy H. Świtkowski stwierdził, że być może w archiwum w Siedlcach znajduje 
się mapa Michałowa, ponieważ są tam księgi wieczyste majątku Skruda. 
Radny H. Świtkowski dokonał przeglądu dróg powiatowych na terenie gminy i poprosił 
Zarząd Dróg Powiatowych o uzupełnienie ubytków w drogach. Jeśli są jeszcze jakieś ubytki 
w drogach, prosi o zgłaszanie. 
Poinformował również, że mieszkańcy pytają go o budowę odcinka drogi gminnej - ul. 
Piłsudskiego. Ponadto mieszkańcy narzekają na materiał, którym utwardzane są drogi 
gruntowe, ponieważ w czasie suszy unosi się kurz. 
Radni Halinowa, Sulejówka i Dębego Wielkiego wspólnie zabiegają o inwestycje w tej części 
Powiatu. 

Radna G. Matuszewska zgłosiła problem dużego ubytku asfaltowego na drodze od 
Kazimierowa w kierunku Mrowisk (w pobliżu kapliczki). 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że 19.06. br. odbyło się Powiatowe 
Forum Sportu.  
Podczas sesji Rady Powiatu 25.06. br. złożył interpelację dotyczącą dofinansowania linii 
autobusu  704; oczekuje na odpowiedź pisemną w tej sprawie. 
W sprawie utworzenia parkingu w pobliżu szkoły oraz ronda rozmawiał wraz z Dyrektorem 
A. Solonkiem z Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cisiu U. Zalewską. Utworzenie ronda jest 
możliwe, ale należy poczekać do czasu rozstrzygnięcia wariantu przebiegu autostrady. 
 Radny Powiatowy H. Świtkowski poinformował także, że na wszystkie zadania 
drogowe środków unijnych jest około 200 mln zł, a powiatów jest 40; około 5 mln zł 
przypada na powiat. Jeśli środki zostaną rozdysponowane, to nie będzie ich w ciągu 
następnych 7 lat.  
Jeśli wniosek na budowę ul. Okuniewskiej zostanie odrzucony, to wstępne prace na tej drodze 
rozpoczną się być może najwcześniej pod koniec roku 2009. 
W najbliższą niedzielę w Dębem Wielkim odbędzie się odpust; w tym dniu organizowany jest 
festyn, będzie rozgrywany mecz miedzy Radnymi Powiatowymi a policjantami. 
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O godz. 14.15 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił dwudziestominutową 

przerwę. 
 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował przeniesienie w pkt X z pkt 11 
do pkt 1 projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXXVII/422/06 Rady Miejskiej w 
Halinowie z dnia 10 marca 2006 roku w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie miasta i gminy Halinów. 
Za przyjęciem wniosku Przewodniczącego Rady Wł. Gronczewskiego, głosowano:  
za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radni: M. Pietrusiński i L. Szulim). 
 
X. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
/1/ zmiany uchwały nr XXXVII/422/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 10 marca 
2006 roku w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
miasta i gminy Halinów; 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
 Radny M. Sukiennik zgłosił wniosek formalny o wykreślenie w § 1 pkt 2, dotyczącego 
zakazu hodowli pszczół. 
Za przyjęciem wniosku Przewodniczącego Radnego M. Sukiennika, głosowano:  
za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radni: M. Pietrusiński i L. Szulim). 
 Przedstawiciele pszczelarzy podziękowali za wykreślenie zapisu i zapewnili, że ich 
pszczoły nie zagrażają zdrowiu ludzi. 
 Radny Z. Niewiatowski nawiązując do pozostałych zapisów dotyczących utrzymania 
czystości w projekcie uchwały, poprosił by projekt uchwały, jeśli zostanie podjęty, był 
egzekwowany. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały – z poprawką - głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radni: M. Pietrusiński i L. Szulim). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/2/ Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Halinów na lata 
2008 – 2013; 
 Kierownik MOPS K. Chróścicicka przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że zespół, który opracowywał projekt uchwały jest 
bezimienny, powinien być wymieniony chociaż kierownik zespołu zwłaszcza, że projekt 
uchwały dotyczy około 10% mieszkańców naszej gminy. Ponadto w programie nie mówi się  
o wychowaniu moralnym, etycznym, obywatelskim. Nie ma odpowiedzialności za realizację 
celów strategicznych, operacyjnych i zadań - MOPS, lecz na pierwszym miejscu wymienia 
się Radę, która jest organem uchwałodawczym. 
 Kierownik MOPS K. Chróścicicka odpowiedziała, że zostały wymienione 
odpowiedzialne jednostki w zależności od celu; nie ma jednej jednostki, która realizowałaby 
te zadania. W skład zespołu wchodził specjalista ds. polityki społecznej, pielęgniarki z 
Ośrodka Zdrowia w Halinowie i Okuniewa, pedagodzy ze szkoły w Halinowie i w 
Okuniewie, policjanci, pracownicy socjalni i Kierownik MOPS. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że nie może uzyskać odpowiedzi na postawione 
przez siebie pytania i stwierdził, że w imieniu zespołu powinna złożyć podpis osoba, która 
opracowywała projekt. Radny Z. Niewiatowski nie zauważył w omawianej Strategii 
odniesienia do wychowania etycznego, obywatelskiego, narodowego. 
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 Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że materiał dotyczy dzieci z trudnych, 
patologicznych rodzin i wymienił propozycje organizowanych zajęć dla tych dzieci. Elementy 
wychowania patriotycznego są obecne w tym programie. 
  
Za przyjęciem projektu uchwały – z poprawką - głosowano: za – 8, przec. – 0, wstrz. – 6. 
(nieobecny na sali Radny: M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały 
 
/3/ Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną Gminy Halinów na lata 2008-
2013; 
 Kierownik MOPS K. Chróścicicka przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
 Przewodniczący Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa M. Sukiennik poinformował, że ten projekt uchwały oraz 
podjęty były omawiane dwukrotnie na posiedzeniu Komisji. Wówczas wszyscy członkowie 
Komisji nie mieli uwag i zagłosowali za, natomiast na sesji Radni: L Szulim i M. Szmurło 
podczas głosowania wstrzymują się. Odnośnie projektu uchwały nie zadano żadnego pytania. 
 Radna L. Szulim odpowiedziała, że podczas posiedzenia Komisji pytała w 
przedmiotowej sprawie i dodała, że każdy głosuje według własnego sumienia. 
  Radny Z. Niewiatowski odpowiedział, że ani on, ani Klub „Normalność i Rozwój” nie 
będą głosowali tak, jak sobie życzy tego Radny M. Sukiennik. Ponadto Radny M. Sukiennik 
przy podejmowaniu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie miasta i gminy Halinów zgłosił wniosek Radnego Z. Niewiatowskiego. Radny Z. 
Niewiatowski wówczas nie reagował, ponieważ uważał, że wykreślenie zapisu jest potrzebne. 
Krytykowanie, że ktoś głosuje wstrzymująco albo przeciw jest niewłaściwe, bo każdy Radny 
powinien głosować według własnego sumienia, ewentualnie według jego najlepszej wiedzy, a 
nie według „widzimisie” jednego radnego.   
 Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz zapytała, czy w MOPS jest zarezerwowana kwota na 
objęcie wszystkich dzieci w wieku przedszkolnym i szkolnym  przeglądem 
stomatologicznym. Badania ankietowe potwierdzają, że dzieciom brakuje opieki 
stomatologicznej w ramach tego projektu. 
 Kierownik K. Chróścicka odpowiedziała, że opieka stomatologiczna wynika z ustawy 
o opiece zdrowotnej. W przypadku trudnej sytuacji w rodzinie, MOPS może również udzielać 
pomocy finansowej, natomiast objęcie opieką stomatologiczną wszystkich dzieci na terenie 
naszej gminy jest niemożliwe.   
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że wszystkie dzieci mają dostęp do 
stomatologa na podstawie świadczeń NFZ. 
 Sołtys Okuniewa H. Kuć zaproponowała, aby Radni zawarli porozumienie ze 
stomatologiem z ośrodka zdrowia, by przyjmował dzieci w szkole. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że nie należy to do kompetencji Rady. 
 Radny B. Janczarek zaproponował, by rodzice zwrócili się do wychowawców dzieci, 
aby zaprowadzili je do stomatologa. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że nauczyciele nie mają takich 
uprawnień. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że ustawa o samorządzie gminnym nakłada na 
gminę zadanie ochrony zdrowia i stwierdził, że można wystąpić do Pani Burmistrz, aby 
poszukała rozwiązań zapewnienia opieki zdrowotnej. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 8, przec. – 0, wstrz. – 6. 
(nieobecny na sali Radny: M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały 
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/4/ zmian w uchwale Nr II/3/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 06 grudnia 2006 r. w 
sprawie ustalenia warunków pracy i płacy burmistrza; 
 Radny Z. Niewiatowski powiedział, że podczas Komisji Budżetowej pytał 
Przewodniczącego Komisji, jakie projekty uchwał będą omawiane i tego projektu uchwały na 
posiedzeniu Komisji nie było. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że każdy z członków Komisji mógł 
zgłosić ten projekt na posiedzeniu. 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski dodał, że ta uchwała nie powoduje zmian w budżecie. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 8, przec. – 0, wstrz. – 6. 
(nieobecny na sali Radny: M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/5/ dochodów własnych jednostki budżetowej Gminnego Centrum Informacji w 
Halinowie; 
 Skarbnik T. Karwowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecny na sali Radny: M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/6/ przekazania środków finansowych z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w 
służbie dla policjantów Komisariatu Policji w Halinowie; 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 12, przec. – 0, wstrz. – 2. 
(nieobecny na sali Radny: M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/7/ udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Stanisława Kostki w 
Okuniewie z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorsko – 
restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie; 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecny na sali Radny: M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
Radny B. Janczarek w imieniu Proboszcza podziękował za podjęcie uchwały. 
 
/8/ udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Województwu Mazowieckiemu; 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radni: T. Kowalczyk i M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/9/ zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego gminy Halinów na lata 2005-2013 
przyjętego uchwałą Nr XXXII/350/05 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 16 września 
2005 roku; 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Radny B. Janczarek zapytał o długość budowanego odcinka drogi w Wielgolesie 
Duchnowskim. 
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 Pan S. Witkowski odpowiedział, że 770 m. Pierwotnie dotacja miała wynosić 100%, 
czyli – 95 tys. zł, ale zostało złożonych dużo wniosków. Jednocześnie przypomniał, że 
odcinek drogi 600 m powstał przy współudziale finansowym 26 mieszkańców w wysokości 
30%. Ponieważ droga miała 6m szerokości, mieszkańcy nieodpłatnie przekazali około 2 tys. 
m2 na drogę. Obecnie jest potrzeba położenia na tej drodze nakładki asfaltowej, ponieważ  
została wykonana w 90% z kruszywa hutniczego, a w 10% z kruszywa drogowego, co 
powoduje, że  związki cynku roznoszą się po uprawach. Ponadto powstają w tej drodze 
wyrwy i droga ulega niszczeniu. 
Pan S. Witkowski podziękował Burmistrz J. Damasiewicz za wspieranie mieszkańców w 
budowie tej inwestycji. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecny na sali Radny: M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/10/ zmian i przeniesień w budżecie gminy Halinów na 2008 rok; 

Skarbnik T. Karwowska szczegółowo omówiła projekt uchwały oraz wniosła 
autopoprawkę. 
 Radna L. Szulim zwróciła uwagę, że w budżecie przeznaczono 10 tys. zł na 
oczyszczanie rzeki Długiej. W ubiegłym roku Radna L. Szulim zapytała Panią Burmistrz, czy 
będą przeznaczone środki w wysokości 10 tys. zł na rzekę Długą. Pani Burmistrz 
odpowiedziała wówczas, że tak, ale rzeka i tak zarośnie. Pod koniec jesieni rzeka Długa 
została oczyszczona, a teraz znowu jest zarośnięta. Radna L. Szulim zgłosiła ten problem do 
Inspektoratu Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  w Otwocku, gdzie 
odpowiedziano, że sprawa jest przekazywana do Mińska i dodała, że winną zanieczyszczeniu 
rzeki jest  oczyszczalnia ścieków w Długiej Kościelnej.  
Radna L. Szulim stwierdziła, że środki w wysokości 10.000 zł są niewystarczające, rzeka 
będzie nadal zarastać; zwróciła również uwagę, że na skarpie gminnej pojawiły się szerszenie. 
 Skarbnik T. Karwowska poprosiła, aby w uzasadnieniu w dziale 600 zadanie 
otrzymało nazwę: „przebudowa i modernizacja drogi gminnej dojazdowej do gruntów 
rolnych, stanowiącej działkę ew. nr 111 w Wielgolesie Duchnowskim”. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawkami -głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecny na sali Radni: M. Pietrusiński i P. Wieczorek). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
 /11/zmiany w uchwale Nr V/27/03 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 21 lutego 2003 
roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miejscowości obszaru administracyjnego Halinów, gmina Halinów sprostowanej  
uchwałami: Nr XVIII/198/04 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 16 kwietnia 2004, Nr 
IX/75/03 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 23 maja 2003r., XXII/248/04 Rady 
Miejskiej w Halinowie z dnia 20 sierpnia 2004r., XXV/277/04 Rady Miejskiej Halinowie 
z dnia 3 grudnia 2004r.; 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował skreślenie w tytule projektu uchwały 
w drugiej linijce od dołu – po wyrazie „Miejskiej” wyrazów: „z dnia”. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z poprawką -głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecny na sali Radni: M. Pietrusiński i P. Wieczorek). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
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/12/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Hipolitów, gmina Halinów. 
Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Jałowcowa ulicy położonej w 
miejscowości Hipolitów, gmina Halinów,  głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecny na sali Radni: M. Pietrusiński i P. Wieczorek). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/13/ ustalenia dochodów własnych  jednostki budżetowej-Szkoły Podstawowej w Cisiu. 
 Skarbnik T. Karwowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski przypomniał, że projekt uchwały powstał w 
oparciu o wniosek Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cisiu U. Zalewskiej. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecny na sali Radni: M. Pietrusiński i P. Wieczorek). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/14/ zmiany uchwały Nr XVI/153/08 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 maja 2008 
roku w sprawie targowisk gminnych. 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały i 
wniósł autopoprawkę polegającą na skreśleniu w § 1 ustępów: 2-5. 
 Radny K. Sarniak zapytał o termin przeniesienia targowiska w Halinowie w nowe 
miejsce. 
Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że po 15 lipca br. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały -z autopoprawką - głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecny na sali Radny: M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
XI. Stanowisko w sprawie: budowy, remontu i modernizacji dróg na terenie gminy 
Halinów. 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  
 Radny Z. Niewiatowski nawiązując do załącznika nr 1 zwrócił uwagę, że ul. 
Pułaskiego nie biegnie od ul. Bema do ul. Zachodniej, lecz od ul. Dąbrowskiego do ul. 
Zachodniej. Ponadto koszt budowy ul. Pułaskiego w 2008 r. na odcinku  3.500 m2 wynosi 
78.141 zł. a w 2009 r. odcinek 800 m2 – 141.500 zł.  
Radny Z. Niewiatowski zaproponował, aby wyliczono prawidłowo kwoty i przedstawiono 
projekt stanowiska na następnej sesji. 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski zaproponował wykreślenie kwot w roku 2009 i w 
latach następnych, w związku z tym, że nie znamy kosztorysów. 
 Radny M. Sukiennik zgłosił wniosek formalny o dodanie budowy ul. Leśnej w 
Hipolitowie w 2009 roku.  
 Radny M. Szmurło zgłosił wniosek formalny o dodanie budowy ulic: Królewskiej i 
Szyszkowej w Józefinie w 2009 r. 
 Radny Z. Niewiatowski zapytał, czy Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji omawiała projekt stanowiska.  
Przewodnicząca Komisji T. Kowalczyk odpowiedziała, że na wcześniejszym posiedzeniu 
Komisji. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski przypomniał, że zostało zorganizowane posiedzenie 
Komisji na temat dróg powiatowych i dróg gminnych; wtedy ustalono, jakie drogi będą 
budowane. 
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 Radny Z. Niewiatowski zaproponował pozostawienie projektu stanowiska bez 
rozpatrzenia, a następnie dopracowanie go i dopiero przedstawienie na sesji. 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że w porównaniu do poprzedniego 
stanowiska nie zmieniła się hierarchia budowy dróg, zostały tylko zapisane w 2008 r. kwoty 
na podstawie kosztorysu. 
 Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz stwierdziła, że droga Krzewina – Mrowiska powinna 
być wybudowana do końca zabudowań, a nie tylko w połowie. 
Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że jest zbyt mało środków i część inwestycji 
będzie realizowana w 2009 r.; omawiana droga zostanie wybudowana w ciągu 2 lat. 
 
Za przyjęciem wniosku Radnego Z. Niewiatowskiego o zdjęcie projektu stanowiska z 
porządku obrad i odłożenie na kolejną sesję, głosowano: za – 9, przec. – 0, wstrz. – 4. 
(nieobecny na sali Radny: M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 
XII. Zakończenie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że w trakcie obrad wpłynęła 
interpelacja Radnego M. Chudzika w sprawie braku wody. Przewodniczący Rady przekaże 
interpelację Pani Burmistrz. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 
17.05 dokonał zamknięcia obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Halinowie 

 
/-/ Włodzimierz Gronczewski 

 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Paulina Wirtek 
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Działalność
Gminnego Centrum 

Informacji w Halinowie 
2007/2008



GMINNE CENTRUM INFORMACJI W HALINOWIE 
(GCI)

zostało utworzone w ramach 
„Programu aktywizacji absolwentów – pierwsza praca”,

działalność rozpoczęło od 1 stycznia 2005 r.

• Główną misją GCI była wówczas pomoc w znajdywaniu 
pracy i doradztwo osobom bezrobotnym. 

• GCI zostało wyposażone w stanowiska komputerowe, 
stąd drugą grupę użytkowników GCI stanowili 
mieszkańcy miasta i gminy Halinów korzystający z usług 
komputerowych. 



Nowy wizerunek GCI

• Po trzech latach działania Gminne Centrum Informacji 
stanęło przed nowymi wyzwaniami.

• W związku ze zmianami zachodzącymi na rynku pracy w 
całej Polsce, a szczególnie w województwie 
mazowieckim, liczba bezrobotnych uległa znacznemu 
zmniejszeniu. Obecnie do Gminnego Centrum Informacji 
w Halinowie zgłasza się około 10-12 osób bezrobotnych 
miesięcznie. Problematyczną grupę stanowią osoby 
korzystające z usług Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, zgłaszające się do GCI jedynie w celu 
otrzymania potwierdzenia (stempelka) poszukiwania 
pracy. Osoby te nie są zmotywowane do aktywnego 
poszukiwania pracy, a w związku z tym nie są również
zainteresowane pomocą udzielaną przez pracowników 
GCI.



Nowy wizerunek GCI

• W drugim półroczu 2007r. Gminne Centrum Informacji 
zaczęło stabilizować swoją pozycję i zdefiniowało 
kierunki działania, które przyczynią się do jego rozwoju. 
Stało się instytucją wspomagającą lokalny rozwój 
ekonomiczno-społeczny oraz kulturalny.

• Z upływem czasu GCI coraz lepiej poznaje potrzeby 
lokalnej społeczności, dostosowując do niej swoją ofertę. 
Wiąże się to z kolei ze wzrostem rodzaju i liczby 
świadczonych usług. 

• Pracownicy Gminnego Centrum Informacji chcieliby 
wykreować GCI na centrum życia kulturalnego, ośrodek 
będący zalążkiem nowych inicjatyw, kreatywności oraz 
rzetelnej i pełnej informacji. Chcieliby dotrzeć do osób 
młodych, z którymi obecnie nie mają bezpośredniego 
kontaktu.



Beneficjenci Gminnego Centrum Informacji

• Przedsiębiorcy - poszukują głównie informacji na temat możliwości 
skorzystania z funduszy europejskich i kredytów na rozwój 
działalności, poszukują pracowników, wspierają finansowo 
organizacje imprez plenerowych.

• Dzieci i młodzież - ta grupa stanowi liczną część interesantów GCI. 
Młodzież szuka materiałów do referatów, prac zaliczeniowych, w 
czasie wakacji ofert pracy wakacyjnej, informacji o szkołach 
średnich i uczelniach wyższych, dzieci w wieku szkolnym 
wykorzystują Internet w celach rozrywkowych.

• Mieszkańcy gminy - poszukują informacji dotyczących różnych 
dziedzin życia, informacji o Unii Europejskiej, na temat działalności 
instytucji publicznych, proszą o pomoc w wypełnieniu różnego typu 
dokumentów m.in. PIT, uczymy obsługi komputera. 

• Bezrobotni – najmniej liczna grupa beneficjentów, wyszukujemy dla 
nich wolne oferty pracy, piszemy życiorysy i listy motywacyjne.



Zadania realizowane przez GCI 
w okresie od czerwca 2007r. do czerwca 2008r.

Działalność kulturalna
• organizacja imprez kulturalnych, rozrywkowych, 

integracyjnych i sportowych w gminie. 
• Promowanie nowego wizerunku GCI oraz całej gminy. 
• Współdziałanie z Domem Kultury w Halinowie i w 

Okuniewie.
• Udział w akcjach „Lato, Zima w mieście”
• Wspieranie lokalnych organizacji społecznych m.in. 

poprzez udzielanie bezpłatnych pomocy przy pisaniu 
wniosków, projektowaniu i drukowaniu zaproszeń, 
dyplomów.



IMPREZY PLENEROWE
III cykl koncertów letnich

OKUNIEWSKIE GRANIE
- współpraca organizacyjna z Domem Kultury 
w Okuniewie

GCI było organizatorem 
koncertu zespołu B.A.Ch. 
(Bardzo Atrakcyjny Chór) 
w dn. 29 lipca 2007

Koncert zgromadził około 112 
uczestników.



IMPREZY PLENEROWE

Kino letnie w plenerze
31 sierpnia 2007

wyświetlono filmy:
Wpuszczony w kanał
Step up

Mimo deszczowej pogody na 
projekcję filmów przybyło 
około 70 osób.



IMPREZY PLENEROWE
Piknik Bezpieczeństwa

2 września 2007
Zorganizowany przy współpracy z 
Wojewódzkim Ośrodkiem Ruchu 
Drogowego w Warszawie, Komendą
Powiatową Policji w Mińsku Mazowieckim 
oraz Komisariatem Policji w Halinowie, 
Komendą Powiatową Państwowej Straży 
Pożarnej w Mińsku Mazowieckim oraz OSP 
w Długiej Kościelnej.
Celem było promowanie bezpieczeństwa 
ruchu drogowego wśród mieszkańców  
gminy. Wśród atrakcji znalazły się: zawody 
na rowerowym torze przeszkód, konkursy o 
tematyce bezpieczeństwa, nauka pierwszej 
pomocy, występy artystyczne, prezentacja 
filmów: Eksperyment życie, Eksperyment, 
wystawa Mleczko-Hołowczyc Bądź
bezpiecznym kierowcą.



IMPREZY PLENEROWE
Piknik charytatywny zorganizowany we współpracy 

z Fundacją Ewy Gorzelak „Nasze dzieci”

5 września 2007

Celem było zebranie pieniędzy na pomoc dzieciom dotkniętym chorobą nowotworową. Na pikniku 
pojawiły się aktorki: Katarzyna Kwiatkowska, Małgorzata Kożuchowska, Małgorzata Pieńkowska, 
Bożena Stachura, Agnieszka Michalak, Ewa Gorzelak. W sumie zebrano 11.219,97 zł. (m.in. ze 
sprzedaży fotografii z autografami gwiazd, loterii fantowej, licytacji obrazków autorstwa chorych 
dzieci). Były również występy artystyczne, malowanie twarzy …



IMPREZY PLENEROWE
Święto miasta i gminy Halinów

2 maja 2008
W tym roku wśród wielu atrakcji, które znalazły się
w programie,  można wymienić: występ kabaretowy 
„Wesele w Kopydłowie”, koncert zespołu TOPLES, 
występ zespołu D-BOMB, pokaz sztucznych ogni



IMPREZY PLENEROWE
Dzień dziecka i Puchar Polski STRONG MAN

1 czerwca 2008
W dniu swojego święta dzieci mogły wziąć udział w grach i 
zabawach, konkursach rysunkowych, zawodach sportowych. Został
zorganizowany również pokaz mody w wykonaniu dzieci. Dzieci 
dostawały darmowe talony na grilla. Wszyscy zwycięzcy zostali 
nagrodzeni zabawkami i słodyczami ufundowanymi przez sponsorów.



IMPREZY PLENEROWE
Dzień z rycerzami i 

kulturą średniowiecza
22 czerwca 2008

To wyjątkowy festyn, który 
wzbogacił wiedzę na temat epoki 
średniowiecza.  Gry, zabawy 
plenerowe, warsztaty, konkursy, 
tańce i muzyka wypełniły całą
imprezę. Całość została 
zorganizowana w ten sposób aby 
ukazać epokę z jak najszerszej 
perspektywy oraz w atrakcyjny 
sposób przekazać wiedzę o życiu 
codziennym sprzed kilkuset lat.



IMPREZY PLENEROWE
Euro 2008 pokazy meczów

czerwiec 2008

od 8 czerwca można 
oglądać mecze 

Mistrzostw Europy w 
piłce nożnej



Zadania realizowane przez GCI 
w okresie od czerwca 2007r. do czerwca 2008r.

Działalność informacyjna, doradcza, szkoleniowa
• rozwój działalności szkoleniowej poprzez 

wykorzystywanie możliwości związanych z funduszami 
strukturalnymi, 

• rozwój kompetencji w przygotowywaniu wniosków o 
dofinansowanie z funduszy strukturalnej,

• informowanie o zasadach rozliczania się z ZUS-em, 
wypełniania PIT-ów, zakładania własnej działalności 
gospodarczej itp.,

• pisanie projektów unijnych,
• udzielanie informacji z różnych dziedzin życia 

społecznego, gospodarczego, kulturalnego.



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Dzień z Rycerzami oraz 
Kulturą Średniowiecza
projekt otrzymał dofinansowanie 
w kwocie 48 960 zł
W ramach projektu odbędą się w 
dniu 22 czerwca oraz w dniu 21 
września pikniki rycerskie, które 
będą miały na celu ukazanie 
ludziom epoki średniowiecznej w 
jak najszerszej perspektywie oraz 
przekazanie wiedzy o życiu 
codziennym sprzed wieków.

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Warsztaty Teatralno-
Muzyczne
projekt otrzymał dofinansowanie 
w kwocie 49 020 zł
W ramach projektu przewidziane 
są zajęcia: wokalne, muzyczne, 
choreograficzne, przygotowujące 
do wystawienia musicalu.
Wspólnie zostanie stworzony 
scenariusz, wykonana 
scenografia, zaprojektowane 
zostaną stroje. 
Projekt przewidziany jest dla 
osób w wieku 16-23.

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Przebojowe warsztaty musicalowe
projekt otrzymał dofinansowanie w kwocie 45 720 zł
Przebojowe Warsztaty Musicalowe to pomysł na coś
innego, nowego, ciekawego. W ciągu kilku dni można 
spróbować pracy z mikrofonem, stanąć na scenie i 
...zaśpiewać w musicalu. Przebojowe Warsztaty 
Musicalowe powstały z myślą o osobach powyżej 14 roku 
życia, które mają predyspozycje aktorskie, wokalne i 
taneczne.
Projekt będzie trwał od 25 sierpnia do 31 sierpnia.

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Warsztaty Twórcze 
Młodego Człowieka
projekt otrzymał dofinansowanie w kwocie 
44 050 zł
Projekt skierowany jest do dzieci i 
młodzieży w wieku 6-15 lat. Warsztaty 
będą odbywały się w czterech różnych 
cyklach tematycznych: „Lato w odcieniach 
słońca” „Jesień w kolorach liści” „Zima w 
bieli” oraz „Wiosna budzi w nas życie”. 
Uczestnicy warsztatów będą zdobywać
wiedzę na temat m.in.: malarstwa, historii 
sztuki, rzeźby.

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Wakacje? Maluję, śpiewam, podróżuję…
(nie zostały ogłoszone wyniki konkursu)
Kwota wnioskowana: 45 090 zł
Projekt skierowany jest do 200 dzieci i młodzieży, realizacja 
zaplanowana jest na wakacje 2009 roku. W ramach projektu 
zaplanowano następujące warsztaty: teatralno-recytatorskie, 
plastyczne, z Leonardem, naukę wędkowania, wokalne, 
taneczne (klasyczny i nowoczesny), muzyczne, małej 
przedsiębiorczości, fotograficzne, garncarskie oraz kulinarne. 
Przewidziano również szereg wyjazdów, min.: muzeum 
Motoryzacji, Kolejnictwa, Archeologiczne, Papiernictwa, Zamek 
Książąt Mazowieckich w Czersku, Park Jurajski, Skansen w 
Sierpcu, Wojskowe Miasteczko Rekreacji. 

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Z komputerem za pan brat

Kwota wnioskowana: 125 235 zł
(projekt otrzymał pozytywną ocenę jednak z powodu wyczerpania 
środków finansowych nie otrzymał dofinansowania)

Projekt skierowany był do osób pracujących, powyżej 45 
roku życia. Celem projektu było przeszkolenie   80 osób z 
obsługi komputera.

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych

Z komputerem za pan brat
(nie zostały ogłoszone wyniki konkursu)

Kwota wnioskowana: 50 000 zł

Projekt jest skierowany do dorosłych mieszkańców gminy. 
Celem projektu jest przeszkolenie 50 osób pracujących z 
obsługi komputera.



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych

Warsztaty z zakresu asertywności, 
motywacji i zarządzania czasem dla 
mieszkańców gminy Halinów
(nie zostały ogłoszone wyniki konkursu)

Kwota wnioskowana: 50 000 zł

Projekt skierowany jest do dorosłych mieszkańców Gminy. Celem 
ogólnym projektu jest aktywizacja zawodowa oraz poprawa 
zdolności do zatrudnienia mieszkańców gminy Halinów. 
Zorganizowane zostaną warsztaty: „Asertywność – sztuka 
decydowania o sobie”; „Motywacja – sztuka osiągania celów” oraz 
„Zarządzanie sobą w czasie”. W projekcie będzie mogło wziąć udział
84 osoby.



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych

Lokalny program wyrównywania szans 
edukacyjnych dzieci w wieku przedszkolnym w 
gminie Halinów
(nie zostały ogłoszone wyniki konkursu)

Kwota wnioskowana: 1 980 965 zł
Projekt ten będzie miał na celu przekonanie społeczeństwa o znaczeniu 
edukacji przedszkolnej dla edukacyjnego i społecznego rozwoju dziecka. 
Przedstawiona zostanie nowa oferta programowa oddziałów oraz ośrodków 
przedszkolnych. W ramach projektu opieka przedszkolna będzie zupełnie 
bezpłatna. Poziom funkcjonowania oddziałów oraz ośrodków zostanie 
zrównany. Przeszkoleni zostaną również nauczyciele przedszkolni. 
Realizacja projektu przewidziana jest od stycznia 2009 do września 2011. 
Projekt przewidziany jest dla 305 dzieci w wieku przedszkolnym.



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Program zajęć dodatkowych dla dzieci w 
wieku przedszkolnym w gminie Halinów
(nie zostały ogłoszone wyniki konkursu)

Kwota wnioskowana: 945 090 zł

W ramach projektu przewidziano realizację bezpłatnych 
zajęć dodatkowych dla 245 dzieci w wieku przedszkolnym, 
m.in.: gimnastyka korekcyjna, rytmika, zajęcia plastyczne, 
logopedyczne, roczne programy wycieczek, koncerty 
muzyczne. 



Program wyrównywania szans edukacyjnych  dzieci i 
młodzieży w gminie Halinów  w  roku szkolnym 2008/2009
(nie zostały ogłoszone wyniki konkursu)

Kwota wnioskowana: 1 361 602 zł
Realizacja projektu: od października 2008 do lipca 2009.
W ramach projektu przewidziano szereg bezpłatnych zajęć
dodatkowych dla dzieci ze szkół podstawowych i gimnazjalnych w 
gminie Halinów. Projekt zakłada 3047 miejsc we wszystkich rodzajach 
zajęć. Pomoc materialna o charakterze edukacyjnym udzielana będzie 
w następujących formach: zajęcia rozwijające wiedzę i umiejętności, 
zajęcia kompensacyjno – korekcyjnych, zajęcia o charakterze 
psychologiczno – pedagogicznym wspierające rozwój ucznia, zajęcia 
rozwijające zainteresowania, zamiłowania i uzdolnienia, zajęcia 
sportowe, koła zainteresowań, wycieczki do teatrów i muzeum oraz 
krajoznawcze, zajęcia rekreacyjne na basenie, w tym nauka pływania.

PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Mazowiecka Jednostka Wdrażanie Programów Unijnych



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Zarząd Powiatu Mińskiego

Organizacja imprez i zawodów sportowych w powiecie mińskim:
Powiatowy Festiwal Sportu – 01 czerwca 2008, nie otrzymaliśmy dofinansowania, 
ale przy pomocy lokalnych sponsorów zrealizowaliśmy zadanie, liczba 
uczestników około 4000 osób. 
Podniesienie poziomu wiedzy i umiejętności oraz rozbudzenie 
motywacji młodzieży szkolnej do prowadzenia zdrowego trybu życia:
Bądź zdrowy i bezpieczny – piknik mający na celu podniesienie poziomu 
wiedzy i umiejętności oraz rozbudzenie motywacji młodzieży szkolnej do 
prowadzenia zdrowego trybu życia, w dniu 21 września 2008 r.
(projekt otrzymał dofinansowanie w kwocie 3000 zł)
Wnioski napisane dla Domu Kultury w Halinowie:
Działania wspierające artystów amatorów:
Dofinansowanie przejazdów dzieci i instruktorów „Akademii Dziecięcej” z 
Halinowa – kwota dofinansowania 800 zł
Wspieranie rozwoju kultury muzycznej w powiecie mińskim:
IV HALINOWSKIE DNI MUZYKI – kwota dofinansowania 5 000 zł



PRZYGOTOWANE WNIOSKI O 
DOFINANSOWANIE PROJEKTÓW

Powiatowy Urząd Pracy w Mińsku Mazowieckim

Wniosek o zorganizowanie stażu  dla osoby 
bezrobotnej w GCI od 1 sierpnia 2007 roku 
do 31 stycznia 2008 roku

Wniosek o zorganizowanie prac 
interwencyjnych  w GCI od 1 lutego 2008 
roku do 30 października  2008 roku

(zostały pozytywnie rozpatrzone)



Zadania realizowane przez GCI 
w okresie od czerwca 2007r. do czerwca 2008r.

• współpraca z innymi jednostkami organizacyjnymi gminy
• utrzymywanie aktywnych relacji z przedsiębiorcami
• pomoc w pozyskiwaniu środków unijnych przez 

przedsiębiorców
• bezpłatne doradztwo przy wypełnianiu wniosków 

unijnych
• Wspólna organizacja imprez lokalnych, promocyjnych. 



INNE PRZEDSIĘWZIĘCIA
Kiermasz florystyki bożonarodzeniowej

15-22 grudnia 2007 roku wystawa

Kiermasz wielkanocny
15-22 marca 2008 roku wystawa

Przed świętami Bożego Narodzenia i Wielkanocy można było 
obejrzeć oraz kupić stroiki, obrazki i pocztówki  świąteczne 
wykonane przez Kamilę Brama. Organizatorem był Dom 
Kultury w Halinowie.



INNE PRZEDSIĘWZIĘCIA
n@utobus Bezprzewodowy Autobus 

Internetowy w Halinowie i Okuniewie
11, 12 i 13 kwietnia 2008 roku

N@utobus to niskopodwoziowy, 12 metrowy autobus miejski, który został
odpowiednio przebudowany i wyposażony w jedenaście komputerów 
przenośnych wraz z elementami zabezpieczającymi, serwer, sprzęt sieciowy, 
ekran plazmowy, urządzenie wielofunkcyjne, oprogramowanie edukacyjne 
oraz programy wspomagające zarządzanie urzędami, szkołami, a także 
przedsiębiorstwami. Ze szkoleń zamkniętych skorzystało: w Halinowie jedna 
nauczycielka (zapisanych było 11 nauczycieli) oraz 12 seniorów, w Okuniewie  
około 30 osób w tym seniorzy, rodzice oraz liczna grupa nauczycieli.

mailto:n@utobus


INNE PRZEDSIĘWZIĘCIA
Spotkanie założycielskie 

Stowarzyszenia Przedsiębiorców

kwiecień 2008 roku
Na spotkaniu omówione zostały warunki 
przygotowania dobrego wniosku i praktyczne 
wskazówki dla aplikujących o dotacje przez 
Antoniego Rutkę ze  Związku Pracodawców 
Warszawy i Mazowsza oraz możliwość
korzystania przez przedsiębiorców z Funduszu 
Pracy Przez Ewę Piotrkowicz Z-cę Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku 
Mazowieckim. Przedsiębiorcy próbowali 
również wspólnie ustalić plan działania dot. 
powołania Stowarzyszenia Przedsiębiorców.



INNE PRZEDSIĘWZIĘCIA
Foliowym reklamówkom mówimy „Nie”

akcja trwa od 17 maja  2008 roku

Z inicjatywy Pani Burmistrz Jolanty 
Damasiewicz, przy organizacyjnym udziale 
Gminnego Centrum Informacji, dzięki 
zaangażowaniu i pomocy finansowej 
przedsiębiorców przy zakupach powyżej 50 
zł każdy kupujący otrzymywał ekologiczną
torbę wielokrotnego użytku gratis. Akcja 
była prowadzona w 8 sklepach i aptece w 
Halinowie, Okuniewie, Długiej Kościelnej i 
Wielgolesie Brzezińskim i  Józefinie. 
Rozdano 5000 toreb.



INNE PRZEDSIĘWZIĘCIA

Przygotowanie materiałów promocyjnych gminy: 
- kalendarz na 2008 rok
- folder Gminy w ilości 1000 szt.
- torby reklamowe z herbem Gminy
- mapa Gminy w ilości 5000 szt. – mapa finansowa w całości 
przez lokalnych przedsiębiorców
- zakup kubków i zegarów z herbem Gminy

Udziału w projekcie Pracownia Pracy: wzmocnienie 
infrastruktury i kompetencji rynku pracy Wschodniego 
Mazowsza realizowanym przez Core Sp. z o.o. i 
Stowarzyszenie AVSI Polska

Aktualizacja stron gminy Halinów: www.halinow.pl; 
www.bip.halinow.pl oraz strony GCI: www.gci.halinow.pl



Dane statystyczne

Stopa bezrobocia – stan na koniec marca 2008 r.

Powiat miński Województwo mazowieckie

10,1% 9,1%

Liczba bezrobotnych w latach 2005-2007

2006 2007 2008

4974

Gmina Halinów 556 433 334

4310Powiat miński 7058



Osoby korzystające
z kawiarenki  internetowej

Halinów Okuniew

2007 8600 362

do 06.2008 3400 462

Z usług pozostałych (xero, 
drukowanie, telefon itp.) 
skorzystało

Halinów Okuniew

2006 460 156

2007 580 124

do 06.2008 320 67

Dane statystyczne
Osoby bezrobotne 
korzystające z usług:

Halinów Okuniew

2007 160 67

do 
06.2008

90 60

Oferty pracy otrzymane z PUP-u

2007 1578

do 06. 2008 609



Dziękuję
za uwagę

Anna Rosa
Kierownik Gminnego Centrum Informacji 

w Halinowie
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